

- ا. برؤر المرتائة وَمُرَّهُ وَرَاعُ مِنْ وَرَاعُ وَمُرَّهُ وَرَاعُ وَرَاعُ وَرَاعُ وَرَاعُ وَرَاءُ وَرَاءُ وَرَاعُ وَمَرَاءُ وَمَرَّهُ وَمَرَاءُ وَمَرَّهُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءُ وَمَرَاءً وَمِرَاءً وَمَرَاءً وَمِرَاءً وَمَرَاءً وَمِنْ مُرَاءً وَمُرَاءً وَمَرَاءً وَمَرَاءً وَمَرَاءً وَمَرَاءً وَمَرَاءً وَمَرَاءً وَمَرَاءً وَمَرَاءً وَمِنْ مُرَاءً وَمَا وَمِنْ مُرَاءً وَمَا وَمِي وَمِنْ مُرَاءً وَمِنْ مُرَاءً وَمَاءً وَمَاءً وَمُرَاءً وَمِنْ مُرَاءً وَمُرَاءً وَالْمُ وَالْمُعُولِمُ وَالْمُواعِ وَالْمُواعِ وَالْمُواعِ وَالْمُعُولِ وَالْمُواعِ وَالْمُعُولِ وَالْمُعُولِ وَالْمُواعِ وَالْمُعُ وَالْمُواعِ وَالْمُواعِ وَالْمُعُولِ وَالْمُواعِ وَالْمُواعِ و
- 2. وِدُ وِسِ عَهِ هُوْ هُسُوْهُ مُرْمُرُورُهُ هُ هُمَ هُرَمِعِ ؟ صَرْوَرُ وَجِ وَهُ وَسَهُمُ وَمُرَدُو وَمِوْهُ وَسَهُمُ مُرَمُورُ وَمِوَهُو وَمَرَدُو وَمِوْهُ وَسَهُمُ مَرَمُورُ وَمُورُو وَمُرُو وَمُورُو وَمُرُو وَمُرُودُ وَمُومُ وَمُ

- 14:30 ۾ ڪَرَرُهُهُ هُنَارُ وَرِڪُ هَوَرِيَ رُسُوسِ 24 وَهُمُرَيِّ 2014 رِسُّ 16 وَهُو 2014 رَسُّ 2014 رَسُرُهُ مُوسُدُوْ رَسُوسُ وَهُرُدُ رَدُرُ 300 1,500 (رَبُرُتُ وَرَسُّ وَمُوسُدُوْ مِوسُوسُ وَهُرُدُ رَدُوسُ 300 1,500 (رَبُرُتُ وَرَسُوسُ مُرَفَّ وَمُوسُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُوسُ و مُعَالِمُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُ وَمُوسُوسُ وسُوسُ وَمُوسُ وَم

ع سرغ مر برو ورشس سام شرس

وسر فع عرف المراق عرف المراق عرفرار

رُوسِروُ وْ،

وُّر ، ترور گراری ،

+960 3349203: 202

+960 3320706: **-**

برؤبرو: tender@finance.gov.mv

- ﴿ وَمَرْعَ رَحْدُ وَ هُو عَلَى اللَّهِ عَلَى اللَّهُ عَلَى اللّهُ عَلَى اللَّهُ عَلْمُ عَلَى اللَّهُ عَلَى اللّهُ عَلَى اللَّهُ عَلَى اللَّهُ
- ا ج الْمَرْجَعْ اللَّهُ اللَّهِ اللَّهُ اللَّ اللَّهُ اللَّا اللَّا اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ الللَّهُ اللَّهُ الل
- و. چا رُدُوْر دِرْرَسُور 17 وَكُمُ 2014 وَ رُو رُورُزُو 11:00 كَرْر وِسِرَاعْ يِر دِرْو وِسَرَاء دُرْسُو وَمِرَاء وَمُورَاء وَسُرَاء وَمُورُور اللهِ عَرْدُورُو وَمِرَاء وَمُورَاء اللهِ مَرْدُرُورُور اللهِ عَرْدُر دُرْسُرَسُولُ سِ خَارَدُور وَسِرَاء وَمُورُور اللهِ عَرْدُر وَوَرُولُ اللهِ اله
 - 10. وِ رِدْوُرُّرُ وِ وِسِرَّعُهُمِ وَ وَصَارِعُ www.finance.gov.mv وَرِ مُعْرِدُ تَعْرُووُرِوُسُمْدُوْ.



Ministry of Finance and Treasury Male', Republic of Maldives

Ref.No: (IUL)13-K/13/2014/39 Project Number: TEB/2013/87

INVITATION FOR BIDS

Wetland Conservation and Coral Reef Monitoring for Adaptation to Climate Change Project Grant No.: TF011853

Construction of Drainage Improvement Works in Gn. Fuvahmulah Wetlands (Re-tender) IFB No.: 002/TF011853

- 1. The Government of the Republic of Maldives has received grant funds from multi-donor Climate Change Trust Fund, administered by the World Bank, towards the cost of Wetland Conservation and Coral Reef Monitoring for Adaptation to Climate Change (WCCM) Project and intends to apply part of the proceeds of this grant to payments under the contract for the Construction of Drainage Improvement Works in Gn. Fuvahmulah Wetlands.
- 2. The Ministry of Finance and Treasury, on behalf of Ministry of Environment and Energy (the Employer), wishes to cancel all the bids that were received in response to (IUL)13-K/13/2014/05 and invites bids from eligible and qualified bidders to the Construction of Drainage Improvement Works in Gn. Fuvahmulah Wetlands.
- 3. Bidding will be conducted through the National Competitive Bidding (NCB) procedures specified in the World Bank's Guidelines: Procurement under IBRD Loans and IDA Credits and Grants by World Bank Borrowers dated January 2011, and is open to all bidders from Eligible Source Countries as defined in the Guidelines.
- 4. Qualifications requirements are stated in the Bidding Document. Margin of preference shall not be applied. Additional details are provided in the Bidding Document.
- 5. A complete set of the Bidding Documents in electronic format may be obtained from Tender Evaluation Section of Ministry of Finance and Treasury, from February 24, 2014 to March 16, 2014 between 0830 hrs and 1430 hrs on all working days, upon payment of a non-refundable fee of MVR 1,500.00 (Maldivian Rufiyaa One Thousand Five Hundred).
- 6. Bidders may obtain further information from the following address,

Tender Evaluation Section Ministry of Finance and Treasury, Ameenee Magu, Malé, Maldives, Tel: (960) 3349203, (960) 3349106

Fax: (960) 3320706, (960) 3324432 E-Mail: **tender@finance.gov.mv**

- 7. The Bidder shall furnish a bid security of MVR 50,000.00 (Maldivian Rufiyaa Fifty Thousand) which shall be valid for 28 days beyond the validity of the Bid.
- 8. A pre-bid meeting will be held on **March 10, 2014** at **1100** hrs Maldivian time at the Ministry of Finance and Treasury.
- 9. Bids shall be valid for a period of 91 days from the date of bid opening and shall be delivered to the Ministry of Finance and Treasury at the address specified above in Clause 6 of this Invitation for Bids, on or before 1100 hrs Maldivian time on March 17, 2014, at which time they will be opened in the presence of the Bidders who wish to attend the bid opening.
- 10. This Invitation for Bid is also published in the Ministry of Finance and Treasury website www.finance.gov.mv